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Deltagere: Anne, Hanne, Torben A., Birger, Mette S. & Mette P. 

 

 

 

Dagsordenen blev godkendt og Hanne valgt som referent. 

• Området er saltet et par gange i løbet af vinteren. Birger undersøger priser på 
saltning og rydning, både som fastaftale og som tilkald. Dette tages op på 
næste generalforsamling. 

• Birger får, når vejret tillader det, undersøgt om faskinerne er 
underdimensioneret eller om vandlåsen er tilstoppet. 

• Forsøget med en drænfaskine påbegyndes, ligeledes når vejret tillader det, 
udgiften er for størstedelen dækket via erstatning fra Munck. 

• Der opsættes ny beholder på bakken ved Aggebogårdsvej til grus/vejsalt.  

• Foreningen dækker udgifter efter etablering af strøm til hjertestarter og 
afregner for el. 

• Ønske om yderligere beskæring ved Sø 2 kan ikke imødekommes, da der fra 
kommunen er sat stop for yderligere fældning / beskæring grundet fuglelivet i 
brinken. Søen er fredet ifølge naturstyrelsens § 3. 

• Der henstilles til at henvendelser på Facebook der vedrører bestyrelsen, 
sendes på foreningens mail. Herefter tages de op på førstkommende 
bestyrelsesmøde.   

• Der lægges et link op på Facebook, når referatet er lagt på hjemmesiden.  

• Bestyrelsen administrerer ikke Facebook og henstiller derfor til at spørgsmål 
vedr. brug af / adgang til Facebook sendes til administratorerne af siden.  

• ”Vild med vilje” Projektet med grønne områder, genoptages igen til foråret. 
Forslag fra medlem undersøges nærmere. 

 


